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  Městský obvod – Statutární město Pardubice 
městský obvod Pardubice I 

U Divadla 828, 530 02   PARDUBICE 
 

 

Č. j.   UMOI/5069/2024/SEKR/Kal 
Ev. č.  10006/2023 
Spis. zn. 1929/2022 

Z á p i s 
z 12. mimořádného zasedání Zastupitelstva městského obvodu Pardubice I, 

které se konalo dne 10. 07. 2024 od 16 hodin v zasedací místnosti MmP 
v mezipatře budovy U Divadla 828, Pardubice 

 
 

Přítomni: Ivana Dolečková, Pavel Kvapil, Ing. Jiří Lejhanec, Mgr. Vladimír Martinec,  
Ing. Jiří Rozinek, Filip Šťastný, Ing. Zuzana Klimplová, Ing. Pavel Mareš,  
Mgr. David Kollert, Ing. Dominik Bečka,  

 
 (dále jsou jména uváděna bez titulů) 
 
Omluveni: Dušan Salfický, Bc. Lucie Neffová, Mgr. Filip Sedlák, Ing. Karel Sodomka, 

Mgr. Bohdan Šeda 
Nepřítomni:  
 
Veřejnost:  
 

 
Zasedání zahájil v 16:02 hod Filip Šťastný, starosta městského obvodu Pardubice I (dále jen 
„starosta“), přivítal všechny přítomné a konstatoval, že zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
Z celkového počtu členů zastupitelstva bylo na zahájení zasedání přítomno 10 členů 
zastupitelstva. 
 
 
Na stůl bylo zastupitelům předloženo:  
                    Zpráva starosty o činnosti březen/duben, květen, červen 2024 
 
 
Pracovní předsednictvo bylo navrženo a schváleno v tomto složení: 

o Filip Šťastný 
         (pro 10, proti 0, zdrž. 0) 
 
Návrhová komise byla navržena a schválena v tomto složení: 

o Ing. Jiří Lejhanec 
o Ing. Dominik Bečka 

         (pro 10, proti 0, zdrž. 0) 
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Program 12. mimořádného zasedání Zastupitelstva městského obvodu Pardubice I 
(dále jen Zastupitelstvo MO Pardubice I) 

 
Starosta představil program 12. mimořádného zasedání Zastupitelstva MO Pardubice I. 

K programu nemám nikdo připomínek. 
 
Program 12. mimořádného zasedání Zastupitelstva MO Pardubice I byl schválen 
v tomto znění: 
 

1. Závěrečný účet MO Pardubice I za rok 2023 

2. Rozpočtové opatření č. 4 na rok 2024 (finanční vypořádání), Informativní zpráva – 

Rozpočtové opatření č. 1-3 na rok 2024 

3. Žádost o finanční podporu Základní školy a Praktické školy Svítání o.p.s. 

v Pardubicích 

4. Zpráva starosty o činnosti 

5. Diskuze 

 

(pro 10, proti 0, zdrž. 0) 
 
Zápis z 11. zasedání Zastupitelstva MO Pardubice I byl na základě vyjádření ověřovatelů 
schválen. 
 
Ověřovateli zápisu 12. mimořádného zasedání Zastupitelstva MO Pardubice I byli jmenováni:  
- Ing. Zuzana Klimplová 
- Pavel Kvapil 
 
Zapisovatelkou zápisu 12. mimořádného zasedání byla jmenována: Jana Kalousková 

 

 
1. 
 

Závěrečný účet MO Pardubice I za rok 2023 

 
Předkladatel: Ing. Jiří Rozinek, předseda finančního výboru   
 

Předseda finančního výboru seznámil zastupitele s obsahem. Dále bez diskuze. 

 
Usnesení č. Z 65              12/7/24      (pro 10, proti 0, zdrž. 0) 
Zastupitelstvo MO Pardubice I  
p r o j e d n a l o    
závěrečný účet hospodaření MO Pardubice I za rok 2023 dle přílohy, která je nedílnou 
součástí tohoto usnesení a souhlasí s celoročním hospodařením městského obvodu 
Pardubice I v roce 2023 bez výhrad. 
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2. 
 

Rozpočtové opatření č. 4 na rok 2024 (finanční vypořádání),  
Informativní zpráva – Rozpočtové opatření č. 1-3 na rok 2024 

 
Předkladatel: Ing. Jiří Rozinek, předseda finančního výboru   
 

Předseda finančního výboru seznámil zastupitele s navrhovanými změnami rozpočtu. 
Diskuse:  

- J. Lejhanec – poznámka a důvody k pokrytí nákupu komunálního stroje a spolupráci 
se Službami města Pardubic, operativa SmP se nedaří, úklid nejsou schopni zajistit 
vlastními silami 
 

Usnesení č. Z 66              12/7/24      (pro 10, proti 0, zdrž. 0) 
 

Zastupitelstvo MO Pardubice I 
p r o j e d n a l o   a    s c h v a l u j e 
rozpočtové opatření č. 4, tak že: 
A. Příjmová část rozpočtu se zvyšuje o                           53,053.946,35,- Kč 
Zařazuje se: 
KONSOLIDACE, přijaté dotace                                   1,450.500,- Kč 
Finanční vypořádání 2023                                 1,107.500,- Kč 

➢ položka 4111 „Finanční vypořádání dotace volba prezidenta 2023“  
ve výši                   343.000,- Kč 

SOCIÁLNÍ FOND                            194.626,12 Kč 
FINANCOVÁNÍ 

- Zařazuje se zůstatek finančních prostředků k 31. 12. 2023 ve výši        51,408.820,23,- Kč 
 

B. Výdajová část rozpočtu se zvyšuje o                
53,053.946,35,- Kč 

- Kapitola č. 14 Vnitřní správa 
➢ Zvyšuje se položka „Provoz JSDH“               50.000,- Kč 
➢ Zřizuje se nová položka „Rekonstrukce interiéru – MOI – etapa II“ 1,000.000,- Kč 

- Kapitola č. 15 Životní prostředí 
➢ Zřizuje se nová položka „Osázení okružní křižovatky kpt. Bartoše“ 1,000.000,- Kč 
➢ Zřizuje se nová položka „Vegetační úpravy předprostoru polikliniky KOLF“      

400.000,- Kč 
➢ Položka „Rekonstrukce dětského hřiště nábř. Závodu míru)“ se zvyšuje o                                                                                                             

2,000.000,00,- Kč 
➢ Zřizuje se nová položka „Pořízení zametacího vozu“      2,600.000,00 Kč 

- Kapitola č. 27 Doprava 
- Položka „Opravy a udržování komunikací“ se zvyšuje o                3,300.000,00 Kč 
➢ Položka „Rekonstrukce JUDr. Krpaty“ se zvyšuje o                3,000.000,00 Kč 

- Sociální fond použití               194.626,12 Kč 
- Rezerva se zvyšuje o                               39,509.320,23 Kč 
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3. 
Žádost o finanční podporu Základní školy a Praktické školy Svítání o. p. s. 

v Pardubicích 
 
Předkladatel: Filip Šťastný, starosta  
 
Diskuze: 

- I. Dolečková: 
o S udělením daru, tak jak je koncipována žádost, nesouhlasí. Jedná se o 

autobus, který bude určen pro svoz klientů z jiných obcí. Navíc škola má více 
zařízení, která ani nejsou na území MOI. Ráda by podpořila školu Svítání 
jiným způsobem (činnost školy, pracovní pomůcky apod…).  

- F. Šťastný: 
o Doporučuje veřejné finanční prostředky rozpočtu MOI investovat spíše na 

akce v rámci území MOI 
- J. Lejhanec: 

o připomínka, že tyto organizace žádají u mnoha subjektů – jak veřejných správ 
či soukromých firem 

- J. Rozinek: 
o souhlasí s odůvodněním I. Dolečkové 

- F. Šťastný: 
o Předá výsledek projednání škole Svítání 

 
STAŽENO 
 
Zastupitelstvo MO Pardubice I 
I. schvaluje  

poskytnutí finančního daru Základní a Praktické škole Svítání, o.p.s., se sídlem Klášterní 52, 530 02 

Pardubice IČ 259 16 092 ve výši XXX Kč s tím, že dar je určen k financování nákupu svozového 

autobusu 

II. schvaluje 

úpravu rozpočtu městského obvodu Pardubice I na rok 2024 – rozpočtové opatření č. 5, kterým se 

zřizuje nová položka ve výdajové části na kapitole „Školství, mládež a tělovýchova“ ve výši 

poskytnutého daru a snižuje se částka rezervy rozpočtu o částku poskytnutého daru. 

Celkový objem rozpočtu na rok 2024 se nemění 

III. u k l á d á 

vedoucí odboru Kanceláře úřadu předložit darovací smlouvu dle přílohy, která je nedílnou součástí 

tohoto usnesení starostovi k podpisu 

T: 31. 7. 2024 
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4. 
 

Zpráva starosty o činnosti 
 

Předkladatel: Filip Šťastný 
 
Diskuze:  

- D. Bečka: 
o dotaz na starostu, zda hovořil s investorem stavby PARvicu 

- F. Šťastný: 
o Se zástupci kraje se nesetkal. Reagoval, že stanovisko právního oddělení 

MmP je pro něj závazné, a že MOI nemůže jednat v rozporu se statutem 
města Pardubic. Dále bez diskuze. 

 
 
Usnesení č. Z 67               12/7/24      (pro 10, proti 0, zdrž. 0) 
Zastupitelstvo MO Pardubice I 
b e r e   n a   v ě d o m í 
zprávu o činnosti předloženou starostou městského obvodu Pardubice I. 
 
 

 

5. 
Diskuse 

 

- I. Dolečková: 
o žádá MOI odklidit černou skládku - matraci u Bubeníkových sadů,  
o uprostřed Bubeníkových sadů jsou tři stromy – jednomu usychá větev, 
o stížnost na hluk u Mariny (Bubeníkovy sady – žádá starostu, aby nakontaktoval 

městskou policii 
F. Šťastný 

o  předá stížnost na městskou policii 
- D. Bečka: 

o Na náměstí Legií je po opravě propadu společností VaK další propad 
o PARvic – připomínka, že se jednalo o něčem co už bylo dávno rozhodnuto 
o není spokojen s podporou zájmů občanů ze strany MOI 

- F. Šťastný:  
o debatu ohledně PARvicu nechce znovu otevírat, souhlasí s p. Bečkou, že se 

jednalo o něčem co už bylo dávno rozhodnuto 
- J. Lejhanec:  

o připomínka, že vše bylo projednáno ze strany města, stanovisko bylo již dané 
- F. Šťastný:  

o znovu vysvětlil, kde se stala chyba a že stanovisko rady města MOI neobdrželo 
- Z. Klimplová: 

o PARvic se neměl na ZMO dne 27.3.2024 projednávat 
- J. Lejhanec:  

o chyba také nastala již před lety, kdy Pardubický kraj se záměrem předělat 
lokalitu neseznámil MOI a projekt je již ve fázi, kdy nešel zastavit 

- D. Kollert: 
o Rada města rozhodla a nedala vědět MOI 
o na ZMO dne 27. 3. 2024 se PARvic neměl již projednávat 

- I. Dolečková:  
o ohradila se proti odchodu p. Šedy a dalších zastupitelů z 11. ZMO, konané dne 

26.6.2024 a chce vysvětlení, protože se neprojednaly všechny body 
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- F. Šťastný:  

o upozornil, že odchodem některých zastupitelů nedošlo k projednání důležitých 
bodů, které podléhají auditu, došlo k porušení zákona, momentálně se řeší s 
městem 

- J. Lejhanec:  
o navrhuje do budoucna předřadit důležité body 
o opozice si pravděpodobně neuvědomila, jaké důsledky bude mít jejich odchod 

 

 

Zasedání bylo ukončeno v 16:56 hodin. 

 
 
Zápis vyhotoven dne 10. 07. 2024 
Zpracovala: Jana Kalousková 
(všechna jména jsou uváděna bez titulů) 
 
 
 
 

……………………………………………..… 
Filip Šťastný 

starosta městského obvodu Pardubice I 
 
 
Ověřovatelé: 
 
 
 
 
 
 
 
 
………………………................................  ………………………................................ 
  Ing. Zuzana Klimplová               Pavel Kvapil 
 
 


